
Informacija
o Malem vrhku

V obdobju po zadnji seji skupščine je prišlo
v tej dvorani do protestnega zbora črnogradi-
teljev na Malem vrhku. Ker se je razgovor
s črnograditelji zelo zaostril, sem se zavezal,
da bom sklical posvet z vsemi ljubljanskimi'
župani. V zvezi z napovedanim datumom ru-
šenja smo inšpekcijskim službam predlagali,
da se rušenje preloži do roka, ko bo Zavod za
prostorsko in urbanistično načrtovanje podal
oceno o možnostih spremembe namembnosti
obvmočja VK 17/1 Mali vrhek. Do rušenja
nato, ob drugem napovedanem datumu, ni
prišlo, naš občinski sekretariat za urejanje
prostora in varstvo okolja pa se je v dogovoru
z direktorjem mestnega zavoda zavezal, da bo
do 15. 12. 1992 pridobil prelirainarno mnenje
o možnostih spremembe namembnosti ob-
močja VK 17/1 Mali vrhek. V primeru, da bo
možna sprememba namcmbnosti, bodo spro-
ženi postopki za legalizacijo.
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